
Zápis z KUR, 07/03/2024

Přítomní:
Kamila Davidová
Hana Krchovová
Klára Smetanová
Jana Kačenová
Hosté:
Radek Řezanka
Eliška Málková
Komise zahájila jednání v 19:45h.
Program:

1. Doporučení k zadání parku U Zahrádkářské kolonie
2. Komentáře ke změně územního plánu - Depo Písnice

Pro: 4
Proti:0

1. Doporučení k zadání parku U Zahrádkářské kolonie
● komise postupně prošla všechny návrhy
● v budoucím zadání doporučuje pokračovat v návrhu Neřoldová, Strašilová
● Doporučení

● nutná etapizace - zjistit trasování pěších cest a následně je realizovat
● pravděpodobně bude nutné realizovat cestu z rohu sídliště

● přidat vodní prvek - reminiscence původního potoka?
● prozkoumat možnosti retenční nádrže a svodu dešťové vody > zvážit svod vody z panelových domů
● trvalkový záhon umístit do jedné nebo dvou větších ploch, nebo raději nahradit cibulovinami
● část travnatých ploch trávníky nahradit květnatými loukami s přiměřenou velikostí rostlin, aby se po

něm dalo chodit
● nové cesty ideálně mlatové
● nerušit stávající cesty
● mobiliář

● sjednotit mobiliář v celém parku
● navrhnout umístění

● zkusit zapracovat a opravit stávající betonové lavice a sjednotit je s mobiliářem
● prověřit osvětlení
● zvážit umístění hracích prvků pro starší děti (8-12 let) - v této oblasti chybí

● zvážit kombinování s vodou/vodními prvky, např. Knajpovy chodníčky
● zachovat současné typy povrchů
● zvolit vhodné druhy stromů

Pro: 4
Proti: 0

2. Komentáře ke změně územního plánu - Depo Písnice

Komise bere na vědomí a nemá připomínky.
Pro: 4.
Proti: 0.

Jednání komise bylo ukončeno ve 21h.

Další komise 4. dubna, představení Dopravní studie doc. Čarským. 19:15.

Zapsala: Eliška Málková
Ověřila: Klára Smetanová


